



United Nations Convention to Combat Desertification

[English](#)

Bonjour,

Pour certains, **la Grande Muraille Verte pour le Sahara et le Sahel** est un défi passionnant auquel ils adhèrent sans réserve, d'autres y voient une initiative lointaine qui ne les concerne pas, d'autres encore la critiquent parce qu'ils n'y voient pas une solution aux vrais problèmes du Sahel.

En vue de sa 15^{ème} Conférence, la Convention des Nations Unies de Lutte contre la Désertification lance une **large enquête** auprès de **tous les acteurs** travaillant dans **la région de la Grande Muraille Verte**, dans les domaines du **développement économique** et de la **gestion des ressources naturelles**. Cette enquête rentre dans le cadre des actions de l'Accélérateur de la Grande Muraille Verte en lien avec l'Agence Panafricaine de la Grande Muraille Verte.

Que vous la connaissiez ou pas,
que vous soyez **pour, indifférent** ou **critique** de la Grande Muraille Verte,
nous avons besoin de votre avis.

Nous vous invitons à remplir le questionnaire en ligne soit sur votre ordinateur en vous connectant à [La Grande Muraille Verte, projet irréaliste ou chantier du développement durable du Sahel ?](#), soit sur votre smartphone en lisant ce QR code :



Nous vous invitons aussi à **partager largement ce questionnaire** à tous vos réseaux.

Répondre au questionnaire vous prendra 20 mn. Il sera suivi d'interviews des acteurs qui s'y prêtent.

Les résultats de l'enquête seront **publiés à la COP 15 à Abidjan** au mois de mai 2022. Certains d'entre vous seront invités à venir les présenter et les commenter.

Grand merci à vous.

L'équipe de l'accélérateur de la Grande Muraille Verte

Pour nous contacter : ggw@unccd.int



Land. Life. Legacy.
FROM SCARCITY TO PROSPERITY

#LandLifeLegacy

#UNCCDCOP15

#UNited4Land



United Nations Convention to Combat Desertification

Hello,

For some, **the Great Green Wall for the Sahara and the Sahel** is an exciting challenge to which they fully adhere, others see it as a distant initiative that does not concern them, and still others criticize it because they do not see it as a solution to the real problems of the Sahel.

In preparation for its 15th Conference, the United Nations Convention to Combat Desertification is launching a **wide-ranging survey** of all actors working in the **Great Green Wall region** in the fields of **economic development and natural resource management**. This investigation is part of the actions of the Great Green Wall Accelerator in connection with the Pan-African Agency of the Great Green Wall.

Whether you know it or not,

Whether you are **for, indifferent to or critical** of the Great Green Wall,
we need your opinion.

We invite you to fill in the online questionnaire either on your computer by connecting to [The Great Green Wall, an unrealistic project or a sustainable development project for the Sahel?](#) , or on your smartphone by reading this QR code:



We also invite you to share this questionnaire widely with all your networks. Answering the questionnaire will require 20 minutes. It will be followed by interviews with the actors who are willing to participate.

The results of the survey will be **published at the COP 15** in Abidjan in May 2022. Some of you will be invited to present and comment on them.

Many thanks.

The Great Green Wall Accelerator Team

To contact us: ggw@unccd.int



UNITED NATIONS CONVENTION
TO COMBAT DESERTIFICATION
COP15
ABIDJAN 2022

Land. Life. Legacy.
FROM SCARCITY TO PROSPERITY

#LandLifeLegacy

#UNCCDCOP15

#UNited4Land

Copyright © 2022 UNCCD, All rights reserved.

You are receiving this email because you opted in via our website.

Our mailing address is:

UNCCD

Platz Der Vereinten Nationen

Bonn 53113

Germany

[Add us to your address book](#)

Want to change how you receive these emails?

You can [update your preferences](#) or [unsubscribe from this list](#).

Grow your business with  mailchimp